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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   23/2018 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   202/2018 

 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 29η  Μαΐου 2018, ημέρα Τρίτη και ώρα 13:00, στο 

Δημοτικό Κατάστημα της οδού Αθηνών 99, συνέρχεται στην 23η/2018 συνεδρίαση η 

Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 20626/25-05-2018 

πρόσκληση  του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση  ο Αντιπρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής κ. Μπεχράκης 

Σταμάτης, ο οποίος και Προεδρεύει αυτής, απόντος του Προέδρου του Σώματος κ. 

Ηλιόπουλου Αθανασίου και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ. : 1) Δημόπουλος 

Δημήτριος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος,  3) Μπουζιάνης Παύλος, 4) Μπούχαλης Δημήτριος, 5) 

Φάβας Γεώργιος και 6) Φαββατάς Δημήτριος. 

 

Δεν παραβρίσκεται αν και κλήθηκε νόμιμα το τακτικό μέλος κ. Νιάρχος Αναστάσιος. 

 

 

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον Προεδρεύοντα της συνεδρίασης, Αντιπρόεδρο του Σώματος,  

για συζήτηση το 8 (iv) θέμα της ημερήσιας διάταξης με τίτλο : 

Έγκριση Απολογισμού και Ισολογισμού, οικον. έτους 2017, του κληροδοτήματος 
«ΔΗΜΟΣΘΕΝΗ ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ». 

 
Το από 18-5-2018 έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, Περιουσίας & Κοιμητηρίων της 
Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας, που ήταν στο φάκελο του θέματος για την 
ενημέρωση του Σώματος, μαζί με τα διαβιβαζόμενα με αυτό, αναλυτικά έχει ως εξής: 
 

 

ΘΕΜΑ: Έγκριση Απολογισμού, Ισολογισμού και  Αποτελεσμάτων χρήσης οικονομικού έτους 

2017 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης κληροδοτήματος «ΔΗΜΟΣΘΕΝΗ 

ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ» 

 

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση Απολογισμού, Ισολογισμού και Αποτελεσμάτων χρήσης 

οικονομικού έτους 2017 για το κληροδότημα «ΔΗΜΟΣΘΕΝΗ ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ» προκειμένου να 

αποφασίσετε για την έγκρισή τους.  

 

Ο Εισηγητής Ο Τμηματάρχης Η Διευθύντρια 

21/5 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 

Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

Α. Γεωργακόπουλος Σοφία Μπουρίκα ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

 
 
 

Επίσης στο φάκελο του θέματος βρίσκεται και η υπ’ αριθμ. 1/2018 απόφαση του Συμβουλίου 
της Τοπικής Κοινότητας Θουρίας με την οποία ψηφίζει τον απολογισμό – ισολογισμό του 
κληροδοτήματος. 
 
 
Επί του θέματος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

 
Απλώς υπάρχει ένα ακίνητο, το έχουμε ξαναπεί αυτό το πράγμα, ένα ακίνητο το 
οποίο ο διαθέτης έχει πει να δίνονται τα χρήματα στον πρώτο μαθητή του 

γυμνασίου ή του δημοτικού Θουρίας…  
 
ΦΑΒΑΣ: Στους αριστεύσαντες.  

 
Ναι, ναι, και το έχουμε αφήσει στο έλεος του Θεού. Οκτώ χρόνια τώρα, εφτά 
χρόνια, έχει εγκαταλειφθεί το ακίνητο αυτό, δεν κάνουμε καμία ενέργεια. Ούτε 

αποδίδονται χρήματα στους μαθητές του σχολείου, ούτε τίποτα. Κάτι πρέπει να κάνει ο 
Δήμος γι’ αυτό το πράγμα. Ή να το φτιάξουμε ή κάτι πρέπει να γίνει.  

Τώρα είναι παθητικό, μας βάζει μέσα, το ακίνητο αυτό μας βάζει μέσα. Πληρώνουμε 
κοινόχρηστα, πληρώνουμε συντήρηση και δεν κάνουμε και αυτό που λέει ο διαθέτης. Δεν 
αποδίδουμε τα χρήματα στους μαθητές.  

 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  
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Καταρχήν αν δείτε τον ισολογισμό του Κληροδοτήματος, κύριοι συνάδελφοι, θα 
δείτε ότι στα ταμειακά διαθέσιμα υπάρχουν 218 ευρώ και 2 λεπτά. Όπως 

καταλαβαίνετε με ένα τέτοιο ταμείο δεν μπορεί να δοθεί καμία επιχορήγηση σε μαθητές.  

Το δεύτερο είναι ότι το μοναδικό περιουσιακό στοιχείο μάλλον του συγκεκριμένου 
Κληροδοτήματος είναι ένα διαμέρισμα 54 τετραγωνικών, στην οδό Σκοπέλου 6 στην Κυψέλη.  

Εδώ πέρα, λοιπόν, έχουμε το εξής, επειδή λέτε ότι δεν έχουμε κάνει κάτι. Καταρχήν το 
συγκεκριμένο εγώ το είδα στο Τμήμα Δημοτικής Περιουσίας πριν από δύο χρόνια. Και μας 
ήρθε από το Δήμο Θουρίας το 2011. Λοιπόν, ως τώρα δεν το χειριζόμασταν εμείς. Εγώ πριν 
δυο χρόνια το είδα.  

 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Ποιος το χειριζόταν, δηλαδή;  

 
Η Σχολική Επιτροπή, νομίζω, ήταν. Ήταν μαζί με τους Παιδικούς Σταθμούς, αυτοί 
τα είχανε.  

 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Ο Δήμος Καλαμάτας.  
 
ΦΑΒΑΣ: Συμφωνούμε, όμως ...  

 
Τι Σχολική Επιτροπή και Οικονομική Επιτροπή; Ο Δήμος Καλαμάτας το 
χειριζότανε.  

 
Δύο λεπτά. Εντάξει, τώρα αν θέλετε να επιρρίψουμε ευθύνες σε συγκεκριμένους 
ανθρώπους δεν νομίζω ότι είναι σωστό. Από κει και πέρα, εμείς μόλις το πήραμε 

στα χέρια μας, στείλαμε μηχανικό, πήγε ο κ. Γιαννακόπουλος, έχει κάνει καταγραφή των 
ζημιών, και πολύ σύντομα θα έρθει στην Οικονομική Επιτροπή το σύνολο της δαπάνης το 
οποίο απαιτείται για να ανακαινιστεί το συγκεκριμένο ακίνητο και να μισθωθεί.  

Τα χρήματα υποχρεωτικά και προβλέπεται από τον Καλλικράτη θα τα βάλει ο Δήμος και με τα 
μισθώματα τα οποία θα υπάρξουν θα αποπληρωθεί ο Δήμος και μετέπειτα τα μισθώματα θα 
πάμε για το σκοπό και τη βούληση που έχει ο διαθέτης. Αυτή είναι η διαδικασία και αυτό λέει 
ο Νόμος. 

 
Τα ίδια πράγματα λέμε, κ. Πρόεδρε, ότι εδώ και 10 χρόνια περίπου πόσο είναι 
(;), από το ’10 που είναι στο Δήμο δεν έχει γίνει απολύτως τίποτα και έχει 

εγκαταλειφθεί το συγκεκριμένο ακίνητο.  

Εμείς δίναμε, κ. Μπούχαλη. Εμείς δίναμε χρήματα στους αριστεύσαντες μαθητές του 
γυμνασίου Θουρίας.  

 
ΦΑΒΑΣ: Προφανώς ήταν μισθωμένο.  

 
Ήταν μισθωμένο, ακριβώς. Αλλά το θέμα είναι ότι σε αυτό που λέτε καλό θα 
είναι να βάλει ο Δήμος τα χρήματα να το φτιάξει, αλλά από κει και μετά όμως…  

 
ΦΑΒΑΣ: Νομίζω συμφωνούμε, κύριε συνάδελφε.  
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Να συνεχιστεί να δίνεται το βραβείο στα παιδιά.  

 
Εφόσον υπάρξουν βεβαίως και θα δίνεται. Εφόσον μισθωθεί το ακίνητο φυσικά. 
Νομίζω συμφωνούμε. Γιατί το κουβεντιάζουμε; 

  
 
 

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  
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Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα  και  Διαχειριστική Επιτροπή  των Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, μετά από 
διαλογική συζήτηση, αφού  λαμβάνει  υπόψη  της  τα  προαναφερόμενα, καθώς και τις 
διατάξεις των άρθρων 72 & 84 του Ν. 3852/2010, μειοψηφούντων των κ.κ. Μπεχράκη και 
Φαββατά οι οποίοι δηλώνουν ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά πλειοψηφία, 

 
Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι      

 
Εγκρίνει τον απολογισμό, τον ισολογισμό και τα αποτελέσματα χρήσης, 
οικονομικού  έτους  2017, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης 
Κληροδοτήματος «ΔΗΜΟΣΘΕΝΗ ΜΑΝΔΗΛΑΡΗ», όπως αυτά διαβιβάστηκαν στην 
Οικονομική Επιτροπή με το από 18-5-2018 έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, 
Περιουσίας & Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας. 
 
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο  υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Σταμάτης Μπεχράκης        1. Δημόπουλος Δημήτριος 

  2. Μπασακίδης Νικόλαος 

  3. Μπουζιάνης Παύλος  

  4. Μπούχαλης Δημήτριος 

  5. Φάβας Γεώργιος 

  6. Φαββατάς Δημήτριος 

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 4 Ιουνίου 2018 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ 

(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
 
 

 

 

  


